
 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 28 juni 2023 in Stroud 

Aanwezig: allen, behalve Miriam Brunt 

1. Opening en welkom 

De voorzitter heet allen welkom, in het bijzonder Maaike van Nijnanten en 

Stefan Fiddelaar die ons komen bijpraten over het  

2. Integraal Zorg Akkoord (IZA) en het Gezond Actief Leven Akkoord 

(GALA). De vertoonde presentatie is ons inmiddels door Matthijs Bonzet 

toegezonden, waarvoor onze dank. Maaike geeft aan dat het akkoord uit 

2022 dateert, waaraan ook de huisartsen hebben meegewerkt. Er is met 

veel partijen samengewerkt. De gemeenten Elburg en Putten zijn de 

bestuurlijke trekkers. Ze geeft de positie van Gezond Veluwe weer, een 

samenwerkingsverband van o.a. zorg, verzekeraars, gemeenten, 

huisartsen, apothekers, ziekenhuis. De organisaties van mensen met een 

beperking zijn helaas nog geen deelnemer; men acht dit wel gewenst. Op 

1 januari 2024 moet er duidelijkheid zijn over de werking van het 

akkoord. Het gaat bij het IZA met name om de zorg voor inwoners. Bij 

het GALA gaat het vooral om het voorkomen binnen de gemeente van 

ongewenste situaties. Het tijdpad van het GALA werd pas in februari van 

dit jaar bekend en op 30 september moet het plan van aanpak gereed 

zijn. Bij het GALA gaat het vooral om bestaande financieringsstromen in 

nieuwe constructies; het is duidelijk een uitvoeringsregeling. Op een 

vraag waarom Putten en Ermelo niet betrokken zijn bij de ontwikkeling 

van een akkoord over de stikstofvervuiling zeggen Maaike en Stefan toe 

dit uit te zoeken en ons te laten weten. De middelen tot en met 2025 zijn 

redelijk herkenbaar, maar in 2026 ontstaan enkele blinde vlekken. Dat 

komt omdat er over dat jaar nog geen politieke uitspraken zijn gedaan in 

verband met de in dat jaar te houden verkiezingen. Gevraagd wordt ook, 

hoe de gemeente zal omgaan met gevallen die in een andere regio zijn 



opgedaan. Het uitgangspunt is, dat de gemeente daarin geen 

onderscheid zal maken, dus een zo veel mogelijk gelijke benadering. Het 

woonplaatsbeginsel geldt daarom niet. 

De voorzitter vraagt wat van de Participatieraad wordt verwacht met 

betrekking tot deze nieuwe regelingen. De bedoeling van deze bijeenkomst is in 

ieder geval het overbrengen van informatie. Wees daar alert op, want er wordt 

veel van boven af geregeld. Vanuit de raad wordt ook aangegeven, dat een 

goede communicatie hierbij essentieel is. De Gelderse Academie en Zorgbelang 

zijn vooral belast met de communicatie; dat is zeker bij het IZA het geval. Maar 

hoe de Academie dit gaat invullen is nog niet helder op dit moment. 

Vervolgens wordt nog gesproken over de later in de vergadering nog te 

bespreken aanvraag om advies inzake het Beleidsplan Bestaanszekerheid. 

Stefan Fiddelaar geeft enkele belangrijke punten weer: breed gedragen, ook 

landelijk; zo veel mogelijk gekeken naar bestaande onderzoeken; niet alleen 

richten op incidentele oplossingen. Jaap van Gent vindt dat er veel reactieve 

zaken in het plan zijn opgenomen en veel minder proactieve zaken. Ook is er 

weinig aangegeven over jongeren; dit zou verder moeten worden uitgewerkt. 

Channah van Schayk signaleert veel extra hulp in het voorstel, maar is daar geld 

voor? Of gaat het hier om vrijwilligers? Martijn Krook blijft het vreemd vinden, 

dat de overheid enerzijds allerlei reclame-uitingen toestaat en anderzijds 

aanstuurt op het ontmoedigen van drugs, alcohol en gokken. 

De voorzitter rondt de discussie af en dankt de beide gemeenteambtenaren 

voor hun informatie deze avond. Wat betreft de adviesaanvraag inzake het 

Beleidsplan Bestaanszekerheid zegt hij, dat deze vergadering een procedure zal 

worden afgesproken. Naar verwachting zal het advies van onze raad in 

september kunnen worden verwacht. 

3. Verslag vergadering Participatieraad van 24 mei 2023. Dit wordt met 

een kleine aanpassing vastgesteld en door de secretaris aan de 

gemeente geleverd om op de site te plaatsen. 

4. Actiepuntenlijst per 24 mei 2023. Alleen de punten “onderzoek 

stichtingsvorm”, “uitnodigen collega’s Praad Harderwijk” en “stukken 

lokaal beleid sport” blijven nog staan. 

5. Mededelingen en Ingekomen stukken. 

a. Kort verslag bespreking met Inclusiefgroep op 7 juni. Er is met name 

gesproken over de financiële middelen, die een neergaande lijn 

vertonen. Wie kan in de toekomst nog meedoen? De discussie ging ook 



over het gegeven, dat de gemeente weinig mensen doorstuurt; een deel 

gaat naar andere organen. De vraag is waarom de gemeente dit beleid 

doorvoert, dat ten koste kan gaan van haar inwoners. De directie van de 

Inclusiefgroep verwacht van de verschillende adviesraden een duidelijke 

beïnvloeding van het gemeentelijk beleid op dit punt. De voorzitter geeft 

aan, dat op 5 september over dit onderwerp in het voorzittersoverleg 

van de 7 raden zal worden gesproken. Daarna komt het terug voor 

wellicht een advies. 

b. Kort verslag bijeenkomst “Een tegen Eenzaamheid”. Er is veel 

gesproken over de vraag wat er te doen  valt met dit onderwerp. 

Mogelijk in september wordt er meer concretisering verwacht. Men wil 

jongeren benaderen via scholen, sportorganisaties en welzijn. Zo worden 

er ook lesplannen gemaakt voor de scholen. Dit onderwerp komt dus in 

het najaar op de agenda terug. 

c. Keuze buddy. Bertina Bruggeman heeft Edwin van Harten gevraagd als 

buddy en Channah van Schayk Martijn Bonzet. 

d. Het gedrukte jaarverslag over 2022 wordt door de secretaris uitgereikt 

aan alle leden. Het zal ook ter kennis worden gebracht bij het college en 

de leden van de gemeenteraad en bij het Inclusiepanel. 

e. Uitnodiging Inspiratiedag gemeente Putten op 28 september van 10 tot 

15 uur. Rian van Pagee, Martijn Krook, Gerrit Jan Zomer, Fennie van den 

Broek en Jan van Hulsteijn zullen worden opgegeven door de secretaris. 

f. De voorzitter meldt ontwikkelingen binnen het Inclusiepanel; mogelijk 

moeten een nieuwe voorzitter en secretaris worden gezocht. 

g. Jaap van Gent zou graag zien, dat in het bestuurlijk overleg wordt 

gesproken over de inhoud van beleid en van uitvoering. Soms is een 

adviesaanvraag meer gericht op het eerste aspect en soms meer op het 

tweede. En is onze raad bevoegd om te adviseren op 

uitvoeringsgebieden; ongevraagd advies is natuurlijk altijd mogelijk. De 

voorzitter zegt toe dit punt te bespreken in het eerstvolgend overleg in 

september a.s. 

h. Channah van Schayk zegt, dat nog steeds geen reactie is gekomen op ons 

verzoek om ook te mogen adviseren op zaken als de omgevingsvisie. 

Ook dit punt zal (opnieuw) worden aangekaart in het bestuurlijk overleg. 

6. Adviesaanvraag Beleidsplan Bestaanszekerheid. Vanuit de vergadering 

wordt aangegeven, dat Matthijs Bonzet en Channah van Schayk een 

voorzet zullen maken voor een reactie, waarop alle leden kunnen 



reageren. Deze voorzet moet voor 1 september a.s. gereed zijn, zodat 

een ieder de tijd heeft om op elkaar te reageren. 

7. Verdeling taken en functies vanaf 2024. De voorzitter geeft aan, dat per 

eind december hijzelf, Rian van Pagee en Miriam Brunt zullen aftreden. 

Er moet dus een nieuwe voorzitter, in principe vanuit de zittende leden, 

worden verkozen. Hij zal voor de vergadering van september met alle 

zittende leden een gesprek voeren over dit onderwerp en over mogelijke 

kandidaten uit eigen kring. Daarbij moet uiteraard de nodige 

vertrouwelijkheid worden betracht. Daarnaast wil de voorzitter graag 

spreken over de vraag of de indeling van werkgroepen moet worden 

gehandhaafd, of dat steeds bij een adviesaanvraag naar bevind van 

zaken zal worden gehandeld. Voor de voorzittersfunctie zal de globale 

taakomschrijving van vier jaar geleden worden toegezonden. De nieuwe 

voorzitter zal meer nog dan in het verleden contacten moeten 

onderhouden met zijn of haar collega’s in de regio. 

8. Uit de werkgroepen. Vanuit de werkgroep Jeugd zijn geen nieuwe 

ontwikkelingen te melden. Dat is ook het geval bij Participatie. Vanuit 

WMO meldt Fennie van den Broek, dat ze een webinar heeft gevolgd 

over dementie. Ze is blij dat de ambtenaren op dit terrein de nodige 

cursussen zullen volgen. De secretaris zal desgevraagd de vanuit Movisie 

binnenkomende cursussen doorsturen naar alle leden, omdat sommigen 

dat (nog) niet krijgen. Fons Kortrijk geeft aan, dat de gemeente nog niet 

heeft gereageerd op ons advies rond het centrumplan (toilet voor 

mensen met beperking). We zullen een herinnering naar de gemeente 

zenden. 

9. Rondvraag. Edwin van Harten zegt toe de laatst ontvangen nota rond de 

sport in Putten door te zenden naar alle leden. De voorzitter stelt voor 

om de augustus-vergadering te laten vervallen nu er geen 

adviesaanvragen te verwachten zijn. Daarmee wordt ingestemd. 

Daarmee is de eerstvolgende vergadering van onze raad op woensdag 20 

september a.s.  Tenslotte wenst de voorzitter allen een goede 

zomerperiode en hij sluit de vergadering om 22.00 uur. 


